
Depuradora

La setmana passada vàrem participar a la constitució de la Comissió de
seguiment d'EDAR de Sóller, que segons un acord de Ple s’havia de crear el
2021.

Aquest grup de feina, que arriba dos anys tard, té per objectiu “fer front
comú pel tema de la pudor de la Depuradora de Sóller”, una qüestió que ara
patim políticament com a partit, però que fa anys que arrossega i suposa
una vertadera molèstia, especialment per a les persones que viuen a la
zona de l’Horta i es Monument.

Volem una solució a les pudors

Des de Més per Sóller sempre hem reclamat la revisió del funcionament de
la depuradora. Ho vàrem fer a la passada legislatura, quan governàvem,
amb l’antic Conseller Vicenç Vidal (al qual vàrem fer passejar per la zona
perquè ensumàs les olors) i el nostre regidor Pep Puig va remoure cel i terra
per minvar les pudors. També ho hem fet en aquesta, des de l’oposició, amb
el Conseller Mir (amb qui mos hem reunit directament per exposar les
queixes de la gent de Sóller i per demanar solucions).

Després d’anys amb el tema, tenim clara una cosa: és una qüestió
complexa a la qual cap de les persones que han gestionat la Conselleria de
Medi Ambient hi ha trobat solució definitiva.

Biel Company

No ho han fet els Consellers de Més, però tampoc no ho va fer el Conseller
del Partit Popular Biel Company, qui a més l’any 2013 va suprimir que el
cànon de sanejament fos finalista, perdent així durant sis anys (el 2019 el
pacte d’esquerres el va recuperar) més de 100 milions d’euros per fer
millores a les infraestructures hidràuliques de les Illes Balears i deixant a
ABAQUA endeutada amb 237 milions d’euros.

Més enllà de la qüestió de les pudors, que ja hem dit que reconeixem i
volem solucionar, per noltros hi ha problemes molt més greus i urgents en
relació al cicle integral de l’aigua.

Reptes de futur

Volem fer feina perquè els aqüífers de Sóller tenguin bon estat de salut i
estiguin lliures de contaminants; perquè els nostres torrents siguin
gestionats com sistemes hidràulics i també naturals; perquè el patrimoni de
fonts, síquies i safarejos sigui estimat i conservat; perquè se redueixin els
vessaments, abocaments i pous negres fins que no n’hi hagi cap; perquè
puguem garantir un abastiment d’aigua potable a la nostra població; perquè
la xarxa municipal segueixi millorant per ser més eficient; perquè l’any 2030
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puguem remunicipalitzar el servei d’aigües de Sóller, un valor que el PP mai
hauria d’haver privatitzat.

Per aquestes coses l’equip de govern no fa comissions de feina ni de
seguiment. Sabeu per què? Idò perquè en realitat tot això no li interessa i
l’única cosa que cerca és emprar les pudors de la depuradora per fer
electoralisme. Noltros, en tots i cada un dels temes hi volem seguir fent
feina, des del rigor i des del compromís amb les generacions futures, per a
les quals no volem que l’accés a l’aigua potable sigui un luxe, sinó un dret.
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